


電 郵

通 告

致：各機構會員主管

由：方敏生
行政總裁 

事由：機構主管會議

日期：2011年8月10日

謹此誠邀你出席於 2011 年 9 月 6 日 (星期二) 上午 9:30 在香港灣仔軒尼詩道 15 號溫莎公爵社會服務大廈 1 樓 103 室舉行之機構主管會議。在會議上，我們將討論以下幾個重要議程，並期望可以有時間聆聽機構關心的其他事情。

1. 社聯組織更新檢討的進展
2. 跟進《香港社會福利長遠規劃報告書》
3. 討論社聯草擬回應「慈善組織」諮詢文件的意見書
4. 其他事項

我們非常期盼你能出席，一同交流業界的關注，請填妥及傳真報名表(附件) 交回本會。如有任何查詢，歡迎致電 2864-2992 與本會業務總監(企業管理及國際事務)黃錦文先生或 2876-2455 與項目經理(會員聯繫及服務)張麗華小姐聯絡。多謝!

附件

By Email

MEMORANDUM

To : Heads of Agency Members

From : Christine Fang
Chief Executive



Re : Agency Heads Meeting

Date : August 10, 2011

.....

I write to cordially invite you to the captioned Meeting to be held on September 6, 2011, Tuesday, at 9:30 am at Room 103, 1/F, Duke of Windsor Social Service Building, 15 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong. Discussion items of the Meeting will include:

- (1) **Progress on HKCSS Organization Review**
- (2) **Follow up on “Report on Long-term Social Welfare Planning”**
- (3) **Discussion on HKCSS’s drafted position paper on “ Consultation Paper on Charities”**
- (4) **AOB**

Please fill in the reply slip (Appendix) and fax back to us if you are able to attend the Meeting. I look forward to seeing you at the meeting. Should there be any questions, please feel free to contact Mr Joseph Wong, Business Director (Corporate Management & International Networks) on 2864-2992 or Miss Cheung Lai Wah, Project Manager (Membership Liaison & Services) on 2876-2455.

Thank you!

Encl.

香港社會服務聯會
The Hong Kong Council of Social Service

機構主管會議
Agency Heads Meeting

回條
REPLY SLIP

日期 Date : 2011 年 9 月 6 日(星期二) September 6, 2011 (Tuesday)

時間 Time : 上午 9:30 – 中午 12:00 9:30 am – 12:00 noon

地點 Venue: 香港灣仔軒尼詩道 15 號溫莎公爵社會服務大廈 1 樓 103 室
Room 103, 1/F., Duke of Windsor Social Service Building
15 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

語言 Language: 中文 Cantonese

本人將會出席上述之機構主管會議
I will attend the captioned Agency Heads Meeting

本會之代表 _____ 將會出席上述之機構主管會議
My representative _____, will attend the captioned Agency
Heads Meeting.

機構名稱 Name of Agency : _____

機構主管姓名 Name of Agency Head : _____

電話 Tel No. : _____ 電郵 Email : _____

請於 9 月 2 日(星期五)或之前將此回條填妥及傳真回本會。
Please complete and fax to the Council on or before September 2, 2011

(查詢：楊惠清小姐 電話：2864 2985)
(Registration Enquiry: Miss Natalie YEUNG at 2864 2985)